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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen ingatlanok átadását javasolták a Mathias 
Corvinus Collegium Alapítvány számára?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Országgyűlés számára T/12884. számon nyújtotta be a Kormány az egyes vagyonkezelő 
alapítványokról és az azoknak történő vagyonjuttatásról szóló törvényjavaslatot, melynek előadója 
Ön volt.

A Javaslat Törvényalkotási bizottság előtti tárgyalása során 1-es hivatkozási számon kormánypárti 
TAB módosító javaslat került benyújtásra. A javaslat értelmében a Mathias Corvinus Collegium 
Alapítvány nem csupán - a benyújtott eredeti javaslatszöveg részét is képező - kettő pécsi 
ingatlannal gazdagodna, hanem számos révfülöpi ingatlannal is, nem is beszélve a szekszárdi, a 
szombathelyi és a zalaegerszegi ingatlanokról.

Az érintett ingatlanok az alábbi helyrajzi számmal voltak jelölve:

1. Révfülöp 799/1, 799/2, 1171, 1174/4, 02/1, 02/21, 02/22, 02/23.

2. Szekszárd 3998.

3. Szombathely 6130.

4. Zalaegerszeg 3589/A/1.

A Törvényalkotási bizottság ülésén a Miniszterelnökséget Orbán Balázs államtitkár úr képviselte, 
azon nyilvánvaló összeférhetetlenség ellenére, hogy államtitikár úr a Mathias Corvinus Collegium 
Alapítvány Kuratóriumának elnöke is, vagyis egyszemélyben a törvényjavaslat kezdeményezőjét és
a vagyonjuttatással érintett alapítványt is képviselte.



Erre való tekintettel biztos voltam benne, hogy államtitkár úrnál senki sem tudhatta pontosabban, 
hogy mégis mely ingatlanokat takarták a fenti helyrajzi számok, illetve milyen értékkel bírnak. Erre 
irányuló kérdéseimre azonban államtitkár úr nem tudott választ adni.

Kifejtettekre való tekintettel arra kérem Miniszter Urat, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre:

1. Milyen ingatlanok átadását javasolták az Alapítványnak, milyen jellemzőkkel bírnak az 
ingatlanok (különös tekintettel a besorolásra, a területük nagyságára)?

2. A hivatkozott ingatlanok között van-e egy révfülöpi kikötő? Ha igen, miért van szüksége egy 
kikötőre az Alapítványnak, köztulajdonból miért kellett magántulajdonba adni?

3. Milyen értékkel bírnak a hivatkozott ingatlanok?

4. Kit kértek fel - milyen akkreditáció, és megbízás alapján- az értékbecslés elvégzésére, és mikor 
készültek el az értékbecslések? Készült- e egyéb vagyonleltár? Ha igen, ki készítette, az hol 
fellelhető?

5. Ha nem készült értékbecslés, ennek mi az oka, és ez esetben hogyan kerül megállapításra az 
Alapítványnak átadott vagyon értéke?
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